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Raadsvragen 
  
  
Beantwoording van de schriftelijke vragen, gesteld door de fractie Behoorlijk Bestuur voor Den Helder en 
Julianadorp betreffende zwembad Heersdiep 
  

  

Aan de leden van de Gemeenteraad 

  
Op 28 juli 2021 heeft de fractie Behoorlijk Bestuur voor Den Helder en Julianadorp onder verwijzing naar 
artikel 36 van het reglement van orde voor de vergaderingen van de raad, de navolgende vragen gesteld over 
het zwembad Heersdiep. Het antwoord vindt u onder de vraag: 
  
 

1. Waarom wordt de raad niet (voldoende) geïnformeerd over dossier het Heersdiep en moet de 
waarnemend voorzitter tijdens de vergadering van 21 juli jl. de raad informeren hoe het staat met een 
eventuele rechtszaak? 
Reactie: In de begroting 2019, 2020 en 2021 is onder het kopje “schadeclaims en planschade> 
Schade Zwembad”, aangegeven dat de aannemerscombinatie in gebreke is gesteld. Verder is een 
pro forma procedure gestart om de termijnen veilig te stellen. De zaak staat nu op de parkeerrol, 
aangezien de gemeente met de aannemerscombinatie zoekt naar een minnelijke oplossing voor deze 
kwestie. Gezien het vertrouwelijke karakter van deze procedure, brengen wij zo min mogelijk 
informatie in de openbaarheid, aangezien dit de belangen van de gemeente zou kunnen schaden.  

2. Of moet de gemeenteraad pas middels de krant van 23 juli (de zoveelste rechtszaak van de 
gemeente deze raadsperiode) de gevraagde informatie krijgen?  
Reactie: Het krantenartikel is gebaseerd op onjuist geïnterpreteerde informatie, verkregen tijdens een 
rechtszitting in een procedure van een andere zaak. Het college voelt zich niet gehouden formeel op 
dit artikel te reageren. 

3. Waarom moet de raad vier weken wachten als er om informatie wordt gevraagd? 
Reactie: Het informatieverzoek, welke via e-mail is verzonden, bevatte vragen die betrekking hadden 
op meerdere onderwerpen. De strekking van de tweede vraag is in eerste instantie niet volledig 
begrepen. De vakafdeling heeft uitgebreid met het betrokken raadslid over de eerste vraag 
gecorrespondeerd. Het raadslid heeft in een latere fase om aanvullende informatie gevraagd en 
tevens opnieuw om inzage in het volledige zwembad dossier. Gezien de gevoeligheid van dit dossier 
is deze niet via de e-mail te verspreiden. De vraag is dan ook aangemerkt als een raadsvraag, wat het 
ook feitelijk is. Om moverende redenen heeft het college dit dossier tijdens het zomerreces 
vertrouwelijk verklaard, welk besluit door uw raad is bekrachtigd. Het dossier is daarna op basis van 
geheimhouding ter inzage gelegd.  

 
Inhoudelijk: 
 

4. Is het zwembad veilig genoeg voor gebruik? 
Reactie: Ja 

5. Moet het zwembad dicht voor onderhoud, zo ja voor hoelang? 
Reactie: tijdens het schadeherstel zal het zwembad naar verwachting (gedeeltelijk) gesloten worden. 
Hiervoor is nog geen planning bekend. 

6. Is er een alternatief voorhanden als het zwembad dicht gaat? 
Reactie: Nee. Evenwel zullen de herstelwerkzaamheden zo worden gepland, dat zo min mogelijk 
overlast optreedt.  

7. Is er nu een plan van aanpak om de problematiek op te lossen? 
Reactie: Ja deze is aanwezig. Het plan van aanpak is echter afhankelijk van de uitkomst van de 
minnelijke procedure. Als hier duidelijkheid over is, zal het plan van aanpak nader worden uitgewerkt 
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8. Waarom duurt dit dossier al zoveel jaar? 
Reactie: In juli 2018 is de aannemerscombinatie in gebreke gesteld en tot nakoming gevorderd. 
Omdat de aansprakelijkheid niet erkend werd, zijn de argumenten voor de ingebrekestelling met 
vervolgrapportages deels in gezamenlijkheid  nader onderbouwd. Het heeft onze voorkeur deze 
kwestie op minnelijke wijze met de aannemerscombinatie af te handelen. Als de minnelijke procedure 
geen uitkomst biedt, dan zal de arbitrage procedure worden hervat.  

9. Er bestaat eerder rapportage uit 2015 (Nebest BV) en nu uit 2018 en 2020. Wat stond er in de 
eerdere rapportage? En waarom gaf deze geen aanleiding om stappen te ondernemen? Waarom zijn 
er meerdere rapporten opgesteld? 
Reactie: Voor de eerste vragen verwijzen wij naar vraag 3. Dit rapport is ter inzage gelegd. Voor de 
laatste vraag verwijzen wij naar de beantwoording van vraag 8. 

  
  
Wij gaan er van uit dat wij u voldoende hebben geïnformeerd. 
  
Den Helder, 24 augustus 2021 
 
  
Met vriendelijke groet, 
Burgemeester en Wethouders van Den Helder, 

  
  
 
 
 
 

 J.A. (Jan) de Boer MSc.  
 burgemeester 

R. M. (Robert) Reus 
secretaris 

 
  


